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NUKs Leder

Kjære NUKere,

Wow for et år det har vært! Jeg, ganske dumdristig, bega meg ut på dette vervet som styreleder samtidig som jeg skulle skrive masteroppgave, være barne- og ungdomsarbeider i 
St. Olav domkirkemenighet og resepsjonist hos St. Sunniva. Rett og slett et «trifecta» i Akersveien, et sted som har blitt som mitt andre hjem. Jeg er uendelig takknemlig for våre 
frivillige for at jeg kunne få denne muligheten.

Dette er det første normale året etter korona, og når jeg ser tilbake på året som har gått kan jeg ikke være noe annet enn ek stremt stolt. Tross for store utfordringer og høyt 
aktivitetsnivå har våre frivillige stått på for å sørge for at katolske barn- og unges møteplasser blir ivaretatt og at deres muligheter for utfoldelse i den katolske troen 
opprettholdes. Dette året har vi klart å opprettholde vårt høye aktivitetsnivå med alle tre påskeleirer, (nesten) alle sommerleirer og i tillegg utvide ledertreningsprogrammet vårt 
med et 18+ kurstilbud. Og attpåtil legge til flere aktiviteter enn våre «normale»! I tillegg til vår vanlige leirdrift og kurshelger har vi dratt på WYD i Lisboa – et etterlengtet 
arrangement for mange. Tross solbrente fjes, gnagsår på føttene og dehydrerte kropper holdt vi motet oppe, samlet i vår tro på Jesus Kristus. Jeg har dessuten ikke glemt 
valgløftene mine, lovsangshelg –en splitter ny workshophelg –er på vei og det blir i St. Svithun i Stavanger. Jeg gleder meg!

Stor takk til alle som gjør NUK til NUK og som bidrar til at vi kan gjøre det vi gjør best – gi barn og unge en mulighet til å utforske troen og ikke minst ha det gøy i fellesskap i Jesu navn. 
Tusen takk til alle utvalg, frivillige, stab, prester, menigheter og biskopene for at dere nok et år støtter opp om vårt arbe id og bistår med å styrke katolske identiteter over hele 
Norge. Gjennom dette arbeidet forandrer vi liv –det er jeg helt sikker på – for vi har i hvert fall forandret mitt.

Alt godt i Kristus,

Vivian Phan
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STAB

Siden LM'22 har det vært godt og travelt på kontoret. Aleksandra kom tilbake fra permisjon, og de 
siste månedene i året var alle fem arbeidsplasser på kontoret besatt. På nyåret avsluttet Sean og 
Sedem sine vikariat, men Sedem gikk raskt over i en ny stilling. Med andre ord, for tiden består 
NUKs sekretariat av Kim Anh Le, Aleksandra Sramkowska, Sedem Sefenu, p. Andreas Rupprecht og 
undertegnede. Håpet i fremtiden er at vi kan vokse enda litt til – det er tross alt mye som skal 
gjøres!

Vi jobber stadig med å videreutvikle oss og strømlinjeforme arbeidet vårt. Vi har utforsket nye 
verktøy - og gamle – for å gjøre arbeidet til våre frivillige lettere. Års- og frifondsrapportering gjøres 
digitalt, nye regnskapssystemer gjør at kvaliteten på regnskapsinformasjon er bedre, utarbeidelsen 
av en frivilligbank er godt på vei, og kanskje det mest spennende er at vi jobber med en ny nettside. 
Vi forsøker å jobb tett på LS og støtte deres arbeid.

Det er alltid mye som skjer på kontoret, det liker vi! Det er også hyggelig å få besøk av frivillige som 
vil hilse eller ta en kopp kaffe, man er alltid hjertelig velkommen!



HS

Det har vært et produktivt og lærerikt år for Hovedstyret. Fra arbeid med nye styremedlemmer og dynamiske utvekslinger av ideer, til 
implementeringen av nye prosjekter som Lederkonferansen i Tromsø og nettsideoppdateringen, har vi sett betydelig fremgang.

Reisen til Roma var en særlig sterk opplevelse, der vi møtte representanter fra The Community of St. Egidio, Com Shalom (San Lorenzo center), 
og Dikasteriet for Familie, Legfolk og Livet. Denne turen ga oss ikke bare en større forståelse for hvordan katolske organisasjoner driver barn- og 
ungdomsarbeid, men også verdifull innsikt i hvordan vi kan forbedre vår egen praksis. De kontakter vi knyttet og nettverkene vi bygde på 
denne turen vil være til stor nytte for NUKs fremtidige aktiviteter i Norge.

Selv om vi hadde noen skuffelser med avlyste arrangementer, som Adventsaksjonshelgen og Lokal verdensungdomshelg i Stavanger, i løpet av 
2022 er vi optimistiske med tanke på fremtiden. Den nystartede samarbeidsavtalen med Trondheim Stift gir oss tro på at vi vil kunne engasjere 
enda flere medlemmer i årene som kommer.

Vi ser frem til det kommende året med forventning og håper på fortsatt bønner, vekst, innovasjon og suksess. Vi vil fortsette å jobbe hardt for å 
styrke NUK som en viktig aktør for ungdom og samfunn i Norge. Takk til alle medlemmer, ansatte, utvalger, leirsjefer og samarbeidspartnere for 
deres uvurderlige innsats, forbønner og støtte i det siste året. Måtte Gud gjengjelde deres godhet. Med felles innsats og forbønner er vi 
overbeviste om at vi kan oppnå enda mer i det kommende året.

Be for oss Hellige Maria, Hellige Hallvard, Erkeengel Mikael, Gabriel og Rafael og Hellige mor Teresa. Amen

Alt godt i Kristus
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Landsmøtet 2022

Landsmøtet 2022 fant sted 9.-11. september på Mariaholm. Med nesten 80 personer tilstede, var 
foredragssalen fylt til randen med lokallagsrepresentanter og utvalgsledere. Årets LM bød på en full 
og spennende saksliste, med forslag om endringer i NUKs distriktsinndeling, varslingsrutiner, 
opprettelse av Maria Giæver-fondet og en resolusjon.

Det ble med andre ord mye å diskutere og vedta. Det avtroppende Hovedstyret ledet LM gjennom 
saksbehandlingen, med kyndig hjelp fra ordstyrer Alexander Roscins. Landsmøtet handler ikke bare 
om saksbehandling, og programmet inkluderte muligheter for lokallagsrepresentanter og 
tillitsvalgte å bli bedre kjent. Ettersom det var et jubileumsår for NUK, ble middagen på lørdag 
selvfølgelig et festmåltid.

Søndagens program gikk med på å fatte en rekke vedtak, velge nytt HS, og selvfølgelig utnevne et 
nytt æresmedlem av NUK. Landsmøtet 2022 markerer mye nytt for NUK: endringer i 
distriktsinndelingen for første gang på over 20 år, opprettelse av et eget varslingsutvalg og 
varslingsrutiner og opprettelse av et minnefond. Det er oppløftende å se dagens medlemmer ta 
eierskap i å stake ut kursen for NUKs fremtid – og måtte det bli en glimrende fremtid!



LS

I perioden 2022-2023 har landsstyret hatt tre fysiske møtehelger. Disse ble holdt på vakre Mariaholm.

LS høst, avholdt 11.-13. November 2022, gikk med på å følge opp saker fra Landsmøtet '22. Dette inkluderte en finjustering av 
distriktsgrenser og navn for nye distrikt etter LM vedtok endring av NUKs distriktsinndeling, godkjenning av ny valgkomité og 
revidering av budsjettet for 2023. LS vedtok også å gå bort fra Induct som samhandlingsplatform, og over til Microsoft Teams. I tillegg 
til all saksbehandling, var det selvfølgelig også en rekke sosiale poster som ga LS anledning til å bli bedre kjent med hverandre.

LS vinter ble som vanlig til en arbeidshelg, og MH ble fylt av nesten alle utvalgsmedlemmene, utvalgsledere, distriktsrepresentanter, 
redaksjonsmedlemmer, HS og Stephen og p. Andreas. Der fikk de ulike utvalgene og gruppene mye tid til planlegging og jobb. I tillegg 
ble det holdt foredrag om resiliens og medlemspleie/rekruttering. NUK har gått fra å bruke Induct til Microsoft Teams. Derfor ble det 
og gjort en innføring i programmet, og nå skal alle utvalgene forhåpentligvis vite hvordan man skal ta det i bruk.

LS vår ble et møte hvor vi gikk gjennom flere ulike saker. Disse åpnet for spennende diskusjoner og samtaler, og alt i alt ble helgen 
produktiv og givende for alle fremmøtte. Det ble gjort budsjett- og vedtektsendringer, og vi fikk laget en røff femårsplan med visjoner 
og mål vi ønsker å nå. Helgen inkluderte og ulike foredrag med mål om å øke hver enkelt sin motivasjon, noe de traff godt på. Alle fikk 
gjennomført en personlighetstest som fokuserte på våre styrker, og vi fikk mulighet til å dele resultatene med hverandre, noe som 
åpnet for at vi fikk spille hverandre gode.



Æresmedlem

Landsmøtet 2022 utropte St. Josephsøstrene til æresmedlemmer av NUK. De 
kom til Norge 4. august 1865, åpnet skole 16. August 1868 – det som ville bli 
senere kjent som St. Sunniva skole. Fra 1883 drev de også sykehus. De har 
virket i Oslo, Trondheim, Fredrikstad, Halden, Porsgrunn, Kristiansand og 
Drammen. De har vært lærere, sykepleiere, spesialpedagoger, jordmødre og 
masse mer. Det er ingen tvil om at deres virke i Norge har berørt mange liv –
spesielt unge liv – og har gjort et enormt arbeid i å introdusere det norske 
samfunn til den katolske kirke: fra å bli kjørt rundt i Oslos gater i hest og 
kjerre til å drive sykehus rundt omkring i landet. De har alltid tatt imot NUK 
med åpne armer på Grefsen, og deres kjærlighet og omsorg er uten like. De 
er store forbilder for unge katolikker i sin hengivenhet til St. Josef og deres 
virksomhet i Norge burde inspirere alle unge katolikker i dag til å gjøre mer 
for Kirken og for samfunnet – å bygge et bedre samfunn for oss alle.



Lokallag- og medlemsstatistikk 2022

Distrikt Tellende lokallag* Medlemmer (0-25) 26-35 35+

Nord 4(6) 33 6

Midt 1(8) 48 11

Vest 8(12) 759 19

Sør 3(6) 292 4

Vestviken 4(8) 258 2

Innlandet 0(5) 18 4

Oslo 18(26) 1172 52

Østviken 4(7) 225 2

Uten lokallag/støttemedlem 20 2 38

42(78) 2825

*Tellende lokallag: Minst fem tellende medlemmer (under 26) og godkjent årsrapport



Aktivitetsstatistikk
Arrangement Dato Deltakere Ledere Total

LS Vinter 21.-23.01 23 9 32

Ledertrening Vår 25.-27.02 16 16 32

Leirs jefsamling 25.-27.02 8 4 12

18+ Vinter 18.-20.03 4 7 11

Påske+ 10.-17.04 29 16 45

Påskeleir - Gulsrud 10.-17.04 42 16 58

Påskeleir - Skogstad 10.-17.04 36 14 50

LS Vår 06.-08.05 12 6 18

Dugnadshelg 06.-08.05 6 1 7

18+ Vår 17.-19.06 8 5 13

Barneleir Øst 19.-24.06 55 20 75

Barneleir Sør 26.06-01.07 15 8 23

Vestlandsleir 24.06-01.07 32 9 41

Juniorleir 24.06-01.07 60 19 79

Ungdomsleir 01.-08.07 47 19 66

75års -festival 08.-10.07 25 18 43

Familieleir 14.-17.07 30 9 39

Pi legrimstur - Dovre 20.-29.07 20 7 27

Pi legrimstur - Gudbrandsdalen 20.-29.07 15 9 24

Tra i He 22.-24.07 68 14 82

Li tauisk Sommerleir 24.-30.07 19 4 23

Lederhelg 05.-07.08 8 3 11

Landsmøte 09.-11.09 62 13 75

Lederkonferanse 23.-25.09 13 8 21

Ledertrening Høst 07.-09.10 40 20 60

18+ Høst 21.-23.10 13 4 17

AA-infodag 29.10 4 2 6

LS Høst 11.-13.11 12 10 22



Kommunikasjon

Siden sist har vi satt opp i gang kommunikasjonsstrategi-prosjekt. Hovedmål med implementering av kommunikasjonsstrategien er en dynamisk og strukturert utvikling av 
organisasjonen vår, noe som kan oppnås gjennom en detaljert analyse av målgruppen, primære og sekundære mål samt visjon av fremtidens virksomhet. Under workshopen har 
vi analysert blant annet dagens situasjon i NUK, aktuelle informasjonskanaler og krisehåndtering. I fremtiden ønsker vi å innføre en kommunikasjonsplan for sosiale medier basert 
på nye retningslinjer for sosiale medier og en ny visuell profil.

Det andre lovende prosjektet er et nytt, tøft design til nuk.no. Planen er utarbeidet av en arbeidsgruppe oppnevnt av HS, som består av folk som brenner for dette prosjektet. En stor 
innsats har allerede blitt lagt ned, og vi møter nok flere utfordringer fremover, men vi gleder oss til å se resultater strak s.

Takk til alle frivillige som bryr seg om NUKs fremtid!



MinUt

Siden LM har MinUt fått en ny leder fra og med 01.10.22 ved navnet Arelis Heredia.

Vi hadde vårt første møte 27.10.22, der vi snakket om målsetningen til utvalget. Dette ble svart med at vi har en bestemt oppgave om å fremme 
ministrering for barn- og unge og skal bli like stødige som de andre utvalgene.

Per dags dato har utvalget fire medlemmer, nemlig Arelis Heredia, MyNina Truong, Johannes Eliasson og p. Khiem,

Vi i ministrantutvalget var så heldige at etter to lange år uten å ha et eneste arrangement fikk til et ministrant treff i Drammen ved St. Laurentius kirke hvor 
målgruppen var barn i barneskolealder, dvs 6-12 år. 

Under denne helgen fokuserte vi på messen i sin helhet, og som et resultat av det gikk vi gjennom følgende i temaøktene våre: bruk og navn av utstyr, 
oppførsel i kirken, messens faste deler, og helt til slutt hadde en praksis gjennomgang av alle tre siden vi øvde på høymessen til søndagen. Aktivitetene 
vi hadde utenom et ministrant innblikk var fotball, film, kanonball og rødt lys. Det var også kjempegod mat og alle koste seg big time. Deltagerne sa til oss 
“hvorfor kan vi ikke gjøre dette i en uke?” Da vet man som leder/ treffsjef at deltagerne er både engasjerte og at de er glade for å være der.

Planen videre å ha fokus på ministrant NM som tar sted i Arendal i år. Ellers har vi andre planer i fremtiden med flere ministranttreff rundt om i landet.



LTU

LEDERTRENINGSUTVALGET (LTU)
Av Karthiha Edward

Ledertreningsutvalget (LTU) har ansvar for lederutdanningen til nye ledere i Norges Unge Katolikker. LTU har i hovedoppgave å arrangere to ledertreningshelger hvert år, ledertrening 
vår og ledertrening høst.

Deltagerne gjennomfører da et av fire kursopplegg som totalt går over to år. Ledertreningutvalget består av leder Karthiha Edward, nestleder og informasjonsansvarlig Abinaya
Philips, kurskoordinator Abel Amar og arrangementansvarlig Chi Nguyen.

Vi har i 22/23 jobbet med å opprettholde kursene som har vært en stor suksess. Rollefordelingen i utvalget er tydelig og vi h jelper hverandre der det er behov. Utvalgets mål er å 
kunne tilby mer relevante kurs for dagens ungdom og deres menighetsarbeid. Vi jobber også med å samarbeide med andre utvalg og å gi unge en mulighet til å være med på leir og 
helgearrangementer. I år er det tredje året vi fordeler aspiranter på leir i sommer. Foreløpig samarbeider vi med Arken og LUT.

Ledertrening høst 2022 ble arrangert 07.-09. Oktober, det fant sted på Mariaholm med hele 40 kursdeltagere. Vi holdt også kurs nivå II for første gang denne helgen. Med god 
respons fra både deltagere og ledere kan vi si at det var en vellykket helg. Det var en deltager som fullførte ledertreningsk urset etter denne helgen og fikk diplom.

Ledertrening vår 2023 ble arrangert 24.-26. februar, og fant sted på Mariaholm med 28 kursdeltagere. I tillegg til de vanlige kursene hadde vi også 2 deltagere som tok kokkekurs 
denne helgen. 3 deltagere fullførte ledertreningskurset etter denne helgen og fikk diplom. Vi hadde besøk av LUT og leirsjefer denne helgen. LUT arrangerte leirsjefssamling og var 
med oss gjennom helgen.
Gøyale kvelder med godt samhold gjorde helgen ekstra moro! I løpet av LTUs arbeidsår 22/23 har det vært totalt 4 deltagere som har fullført NUKs ledertrening. Vi i utvalget 
gratulerer alle de 4 deltagerne og gleder oss til arbeidsåret 23/24.

Mvh Karthiha Edward



LUT

Året til Leirutvalget har vært ganske annerledes enn andre tidligere år. Vi hadde vår årlige årsmøte i menigheten, St. 
Svithun i Stavanger, hvor den flotte nye sognepresten p. Pål Bratbak tok oss så vel imot i slutten av oktober. Her kom 
det også ny utvalgsstruktur bestående av; Martin Bao Anh Vo (leder), An-Thuy Tran (nestleder), Ivan Vu (dokument- og 
ressursansvarlig), Vivi Vo (sosiale medier ansvarlig), Marius Horn (arrangementansvarlig) og Unni Carreno
(utvalgsmedlem).

Utvalget har gått fra et par møter i året til månedlige møter. Året har vært hektisk med en del endringer innad utvalget, 
med nye mål og ambisjoner, og hvordan vi som utvalg skal jobbe videre fremover. Så det har vært nok å gjøre for og si 
det slik!

I tillegg har vi som alle andre år vært opptatt med å finne leirsjefer til årets leirer, av og til hjelpe leirsjefene våre med å
finne gode ledere til teamene deres. Leirsjefsamling ble avholdt parallelt med Ledertrening Vår, 24.-26. Februar, med 
godt oppmøte fra leirsjefer og praktisker for årets leire.

Det er til tider utfordrende å finne nok frivillige, og vi er takknemlig for ildsjelene som trår til når det er stor nød. LUT fant 
leirsjefer til alle årets leire, men grunnet manglende påmelding ble Barneleir Midt og Nord avlyst. LUT har veiledet og 
bistått leirsjefene og praktisk ledere i deres roller. Vi takker for årets leirår, og ser frem til neste!

Det ble arrangert to påskekonf på Gulsrud og Skogstad leirsted og en påske+ på Mariaholm denne påsken. Disse leirene 
var fylt med en del påskeliturgi, ulike aktiviteter inne og ute som beat for beat, aktivitetsgrupper, påske-OL, ringleker. I 
tillegg var det også åndelig påfyll i form av bønn, sang, tilbedelse, våkenatt, skriftemål, messe og foredrag.

I sommer var det en del leirer for de minste til de litt eldre. Vi hadde barneleir i sør, øst og vest, juniorleir og ungdomsleir. 
Dessverre måtte barneleir midt og nord avlyses grunnet for få påmeldte. Disse leirene var fylt med mye moro som ute 
og inne aktiviteter som bading, capture the flag, beat for beat, underholdningskvelder. Blant annet var det også åndelig 
påfyll som påskeleirene med messe, sakramentsandakt, bønn og sang, og forskjellige foredrag.



Distrikt Sør

• I St Ansgar menighet i Kristiansand har vi SAUL ungdomslag hvor det arrangeres månedlige 
arrangementer med oppmøte av ungdom mellom 5-15 stk. Dette ble startet opp igjen etter 
korona og har sett varierende grader av suksess, noen møter har blitt kansellert på grunn av 
mangel på oppmelding, grunnet hovedsaklig dårlig promoteringsstrategier, mens andre aktiviteter 
har hatt rundt 15 ungdommer.

• Juniorklubben har også klart seg bra, med 20-25 barn per aktivitet, med 4-5 voskne som hjelper 
til. Juniorklubben arrangerer 8 aktiviteter i året. Det brukes ca 1000 kr per aktivitet, og tar i bruk 
prosjektstøtter til spesielle aktiviteter, som kino.

• Katekeselaget består av 182 innmeldte barn og ungdommer, og har sett en liten nedgang i antall 
innmeldte barn. Det er 33 kateketer og 8 kjøkkenhjelpere.

• Ministrantlaget har 8 medlemmer, og ca 10 møter i året, fått et nytt medlem i år, men antall 
medlemmer er generelt stabilt. Det er planlagt å ha ukentlige møter når NM nærmer seg.

• I St Fransiscus Xaverius menighet i Arendal har vi et katekeselag på 93 aktive barn og unge, 
aktivteten her har holdt seg stabilt. Det er også et ungdomslag i Arendal der det gjøres årlige 
helger med konfirmantene på rundt 20 medlemmer, som er planlagt å øke til 30 medlemmer.



Distrikt Vest-Viken

Distriktet Vest-Viken hadde et vellykket ministranttreff i Drammen i februar 2023.

Fokuset har vært mest på ungdomslaget AKUTT, hvor distriktsrepresentanter også er lokallagsledere og vet at det er et aktivt lokallag med engasjerte 
ungdommer. Det har vært god oppslutning fra høsten 2022 til sommeren 2023, med et gjennomsnittlig oppmøte på 10 personer per møte. Det var også 
stor deltakelse under adventsaksjonen i 2022, med bidrag både fra medlemmer og ikke-medlemmer i AKUTT. Som en takk for deres innsats arrangerte vi 
en bowlingkveld våren 2023. I tillegg har vi avholdt flere møter i menighetslokalet, der vi diskuterte muligheten for en tur til Roma og minglet.

Det har vært begrenset med informasjon om andre aktive ungdomslag, som for eksempel ST. Ung fra St. Teresia i Hønefoss. De 
var ikke registrert som en aktiv ungdomsgruppe tidligere i år, og distriktsrepresentanten var ikke klar over at de var aktive.

Men kommunikasjonen mellom distriktsrepresentant og lokallag ble forbedret, og per dags dato har Vest-Viken to aktive ungdomslag: AKUTT fra St. Olav 
menighet i Tønsberg og ST. Ung fra St. Teresia i Hønefoss. Det finnes også katekeselag i St. Olav – Tønsberg og Mariakirken – Stabekk, samt 
juniorklubb i St. Elisabeth – Eikeli og barnelag i St. Barbara – Kongsberg. Siden det allerede finnes barnelag og juniorklubb i noen av menighetene, er 
dette en gylden mulighet til å opprette ungdomslag der.

Det har vært begrenset aktivitet i Vest-Viken det siste året på grunn av mangel på aktivitet, engasjement og ledere. Vi trenger mer aktivitet i distriktet for å 
få flere ungdommer engasjert. Vi håper vi vil se mer engasjement og aktivitet til neste år!

Mvh. Camilla Vu, distriktsrepresentant i Vest-viken



Distrikt Nord
Vi i Nord-Norge setter stor pris på og er takknemlige for at fokuset har blitt rettet mer mot nord av NUK sentralt. Dette viser seg blant annet ved at det ble arrangert lederkonferanse i Tromsø (september 2022), 18+-helg i Bodø (oktober 2022), og 
barneleir i Lofoten (juni 2023) blir forhåpentligvis godt gjennomført. Dette hjelper med å holde stemningen og motet oppe, ti l tross for at vi generelt opplever det som utfordrende å få til aktiviteter med tilstrekkelig oppmøte og mobilisere folk som på
papiret er medlemmer i lokallagene våre.

Her i nord er det Tromsø og Harstad som har aktive lokallag. Lokallagslederen for NUK Juventus (unge voksne/studentlag) i Tromsøer distriktsrepresentant, mens lokallagslederen for NUK Gloria (ungdomslag) er vara. Vi har hatt videomøter et par ganger 
i løpet av året, som vi begge opplevde som veldig givende, og distriktsrepresentanten fikk delta på alle landsstyremøter.

Vi gjorde et forsøk på å nå ut til alle menighetene da vi inviterte til felles bønn med sakramentstilbedelse, rosenkrans og messe i forbønn for avhengige og deres pårørende i de første ukene etter påske. Vi fikk god respons fra prestene i Hammerfest, 
Harstad og Tromsø, men bare noen få ungdommer stilte opp (både i Harstad og Tromsø), og vi har dessverre ikke fått svar fra de andre prestene. Vi tenker likevel at slike forsøk er verdt å gjøre, og felles bønn kan være en måte å samle distriktet på – et 
distrikt der store avstander kan virke som en uoverkommelig utfordring (selv om nåværende distriktsrepresentant har tro og håp på at vi likevel kan overvinne dette i framtiden).

Tromsø:

Rundt 10 personer i aldersgruppen 18-35 år er medlem av NUK Juventus. Det er ulike utfordringer som har gjort det vanskelig å ha regelmessige aktiviteter for ungdomsgruppen, som språk (ikke alle snakker godt nok norsk eller engelsk) og jobb (flere 
jobber i turnus). På sogneprestens initiativ hadde medlemmene samlinger rundt Bibelen den første fredagen i måneden, noe som fungerte bra i begynnelsen, men etter hvert ble det stadig mindre entusiasme og oppmøte, og til slutt ble disse møtene 
helt borte.

Selv om medlemmene ikke har regelmessige samlinger, har vi fått til noen hyggelige arrangementer. I november tilbrakte vi en kveld med St. Elisabethsøstrene i Tromsø – det var en fin mulighet til å bli bedre kjent med ordensfolk og deres kallshistorier. 
Vi planlegger å gjennomføre et lignende arrangement med karmelittnonnene. Dessuten har vi arrangert kirkekaffe der vi også har fortalt folk om NUK og delt ut brosjyrer.

I tillegg til de få organiserte aktivitetene deltar medlemmene på ulike måter i menighetens liv: Flere er med i lovsangsgruppen (som organiserer lovsangskveld den første fredagen i måneden) og i forsangergruppen til påske og jul. Lokallagslederen 
vikarierte som organist i påsketiden, da organisten var operert i skulderen. Noen har hjulpet til på katekesen og med adventsaksjonen, andre deltok på 18+-helgen i Bodø, og noen stilte opp for å hjelpe med matlaging da deltakerne på lederkonferansen 
samlet seg i Vår Frue kirke etter kveldsmessen.

Å ha et tettere samarbeid med Universitetet i Tromsø kan være et godt mål for året som kommer – da kan vi håpe på å nå både norske og internasjonale studenter som kanskje ikke engang vet at det finnes katolsk kirke og katolske ungdommer her i 
nord.

Katekesen og konfirmantundervisningen går stort sett sin gang. Der er det sognepresten, en mor og to unge Elisabethsøstre som har hovedansvaret, men noen få ganger har også noen av våre medlemmer hjulpet til med undervisningen.

Harstad:

Generelt sett er lokallagslederen denviktigste og eneste drivkraften i ungdomslagets liv. Hun oppleverogså at det er veldig vanskelig å få til aktiviteter ellernye prosjekter som krever at folk 
stiller opp. Ettersom hunofte jobber i helgene, har det også blitt enutfordring at hunselvikke kanstille på barnekatekesene elleraktiviteter. 
Det er ingen andre som tar initiativ i lokallaget, og dermed blirmye av det nedprioritert. De få gangene hun har forsøkt, hardet ikke vært noen respons fra ungdommene i lokallaget, selv omhun harprøvd både nye aktiviteter og aktiviteter somtidligere
har hatt god respons.

Lokallagslederen reiste til Tromsø for å være med på lederkonferansen i september, og hun syntes dette nye konseptet var ensuksess. Hunsatte veldig pris på at lederen Vivian Jensen og Helene Ranek tok seg tid til å reise til Harstad for 
å gjennomføre det fantastiske helgeprogrammetsitt, somvaren smakebit på helgeleiren, men de måtte dessverre oppleve at aktiviteten ble avlystpå grunn av for få påmeldte. Likevel var det fantastisk at de tok initiativ og gjennomførte en flott quiz 
under kirkekaffen.

De klarte å samle noen mennesker under Valentine-festen og 17. mai-kaféen i regi av Caritas. Det var en liten gruppe som deltok under tilbedelse, rosenkrans og messe i forbønn for avhengige, 
men ingen andre fra ungdomslagetstilte opp bortsett fra lederen.

De har likevel planer om å gjennomføre en bowling- og minigolfkveld medlokallaget før sommeren, i tillegg til den årlige sommeravslutningen ute på stranden.



Distrikt Oslo

Høsten 2022 gikk Distrikt Oslo gjennom et skifte i styret sitt. Den nye 
lederen ble Sebastian Laszczynski og vara ble Nathanya Bjerke. 
Distriktet har ikke gjennomført noen sentrale aktiviteter gjennom året, 
men vi har likevel mange aktive lokallag som stadig mottar midler 
fra oss. Derfor har vi dette året bare tatt for oss å dele ut penger til 
dem som søker. I sammenheng med dette har vi innført et nytt 
utbetalings og søknadssystem, som gjør det lettere for enkeltpersoner 
og lokallag å søke om støtte. Alt er nå tilgjengelig på nettet under DiO
sin side på NUK-nettsiden. Selv om vi ikke har fått til noen aktiviteter 
det siste året er planen å få til noe aktivitet i løpet av det neste året. 
Målet er en kort hyttetur, men vi får se om det går.



Distrikt Innlandet

I året 2022-2023 har vi endelig kunnet løftet pandemiens byrder av skuldrene, og avholdt 
aktiviteter uten restriksjoner! Juleverkstedet vi tidligere forsøkte å arrangere i St. Torfinn 
ble til, og var en suksess. Vi inviterte barnefamilier fra representantenes St. Andreas og St. 
Torfinn til en trivelig kveld hvor vi lagde julepynt og bakte pepperkaker. Dette ble solgt til 
inntekt til adventsaksjonen under kirkekaffen dagen etter. I tillegg til at vårt nye distrikt er 
opprettet, har en gjeng ivrige ungdommer opprettet ungdomslaget MUMLE i Mariakirken 
på Lillehammer. MUMLE står for Mariakirkens Utrolig Morsomme og Livlige Ungdomslag, 
ungdommene i menigheten lever virkelig opp til navnet og er flinke til å ta initiativ. De har 
avholdt aktivteter for unge både i Lillehammer og Gjøvik gjennom året, i tillegg til 
ministrantøvelse i Mariakirken. St. Andreas i Gjøvik i løpet av året også etablert seg på 
kartet. En fin gjeng med unge voksne studenter fra NTNU har bidratt i blåse nytt liv i kirken 
ved å delta aktivt i menigheten. Sammen arrangerte de en ministrantøvelse for 
førstekommunionsbarn og ministrerte under vårens konfirmasjoner i Mariakirken. Det var 
her gjengen fra Gjøvik ble satt på kartet, da vi ble kjent som Gjøvikbanden av selveste 
Biskop Bernt. Det siste året har vært veldig lovende for aktivitet i distriktet vårt, og vi gleder 
oss til å se hva mer som er i vente neste år



Distrikt Østviken
Distrikt Øst-Viken ble nylig etablert ved slutten av januar i år, og er satt sammen av Fredrikstad, Moss, Halden, Lillestrøm og Askim.

Ved St. Birgitta i Fredrikstad har det blitt gjennomført en konfirmanthelg hvor ungdommene gjorde bidrag til Caritas adventsaksjonen. I en 

helg med masse gøye aktiviteter under et åndelig samhold, lagde de julekort, pepperkaker og julelys som de solgte på søndagens kirkekaffe. 

Resultatet var et stort suksess. Menigheten har også et tilbud om ungdomskvelder hver fredag, hvor ungdommene kan møtes for å ha det 

gøy og spise sammen.

St. Mikael menighet i Moss hadde også gjennomført en konfirmanthelg som gikk strålende. Ungdommene hadde det kjempegøy med ulike
forskjellige aktiviteter.

Det samme gjorde St. Magnus menighet i Lillestrøm. Der lagde de blant annet rosenkrans-muffins under konfirmanthelgen. Og i tillegg 

hadde de også en julekonsert hvor barna spilte musikk og fremførte et juleskuespill, som innsamling for jordskjelvet i Syria.

Det er dessverre veldig lite aktivitet i Askim og Halden men forhåpentligvis blir dette endret i fremtida.

Distrikt Øst-Viken ønsker å arrangere flere aktiviteter i fremtiden, hvor flere unge katolikker kan møtes tvers av byene for å oppnå et større 
fellesskap i distriktet.



Distrikt Vest
Svitung

I 2022/2023, klarte Svitung å reise seg igjen etter 2 år med covid og trostørke. Alt startet med at St. Svithuns nye sogneprest ansatte en engasjert 19 åring med mye iver for ungdomsarbeid som barne- og ungdomsarbeider i St. Svithun menighet etter 
LM 2022. Det første som skjer er at Svitung for en ny logo, som følger etter en suksessfull kick-off med årets konfirmantkull. Etter bowlingen meldte noen konfirmanter seg inn som frivillige for å bidra til styret. Da var første mål nådd. Det neste 
som kom på programmet var i utgangspunktet wyd-helgen som skulle skje i Stavanger, men grunnet få påmeldte så ble den avlyst. Derfor gjorde vi den om til en overnattingshelg for ungdomslaget. Dette funket veldig bra, og la grunnlag for 
vennskap som skulle lede oss gjennom året vi hadde foran oss. Like etter overnattingshelgen kom en litt kaotisk, men også innholdsrik kveld med gameshow som hovedaktivitet. Her var engasjementet så stort at gameshow host måtte bruke 
mikrofon for å ikke miste stemmen. (Han mistet fortsatt stemmen). I desember rundet vi av med en koselig pepperkakehus-konkurranse, med ganske varierte resultater. Oppmøte var solid, noen kom med sine gamle venner, og andre fikk nye 
venner i løpet av kvelden. Året sluttet på en god måte.

Januar startet med styrets første planleggingshelg, hvor vi la rede for alle aktivitetene som skulle skje i våren. Her ble også aktivitetene fordelt mellom styremedlemmene, slik at alle fikk prøve seg. Resultatet av dette ble ganske variert, men også 
ganske lærerikt for både meg som skriver dette og for styremedlemmene. Vår første aktivitet var da skøyter. Her var vi en grei gjeng på rundt 20 stk. Vi dro i messen, også skøytet vi, drakk kakao, og skøytet helt til vår tid på banen var over. I 
februar tenkte vi nytt. Vi skjønte at vi ikke hadde hatt en aktivitet hvor muligheten for å virkelig bli kjent med hverandre, og bli komfortabel var tydelig. Derfor valgte vi å arrangere en bli kjent kveld, som vi kalte for “Mini Games!” (av erfaring har
jeg skjønt at “bli kjent kveld” ikke selger særlig godt). Mini Games, var et event som bestod av bli kjent leker, som gikk mer ut på å bli mer komfortable med hverandre, annet enn å tvinge samtaler ut av de. Her hadde vi leker som blant annet, 
“Dance Revolution", “Grip mikrofonen” og "Molekyl Leken". Vi hadde også noen "klassikere", men disse lekene som ble nevnt var høydepunktene. “ Hi ha ho” er en dårlig lek for å bryte isen.

I mars hadde vi en rolig "pizzafest" hvor deltakerne fikk sitte i gruppe med sine egne venner og laget sin egen pizza. Denne kvelden fikk vi smake litt på hvordan det er å både ha rekordhøyt oppmøte på nesten 40 deltakere, og på hvordan det er å ha 
alt for mye tid til overs. Mens folk laget pizzaene var det god stemning, folk snakka sammen, lo sammen, rappa sammen. Men etter at pizzaen var spist opp, hadde vi over 1 time igjen med ingenting å gjøre. Dette løste vi ved å sette opp bord 
med festleker slik som “beer pong”, "3 på rad med kopper” osv. Kvelden var reddet. I april begynte vi å kjenne på vekten av frivillig arbeid, pluss hverdagens ufrivillige og ulønnet arbeid, slik som skole, vurderinger og kjærlighetssorg. Jeg skriver 
om de siste 3 månedene i samme avsnitt, fordi det var her vi kjente på våre største utfordringer. Når b&u var opptatt med andre ting, tok ikke styre initiativ til å hjelpe til med f.eks. promotering av aktiviteter. Noe som gjorde at vi i to tilfeller 
nesten måtte avlyse aktiviteter. Vi fikk heldigvis holde våre siste aktiviteter og avsluttet med en halvveis suksessfull sommeravslutning, hvor deltakerne fikk badet, spist grillmat og spilt volleyball.

Kort oppsummert, så kan jeg trygt si at dette er av de bedre årene ungdomslaget har sett på ganske lenge. Vi har hatt høydepunkter og lavpunkter, men det stanset oss ikke. Hvis jeg skal én ting vi var sterke på, så er det promotering. Dette var noe 
som ble gradvis litt dårligere mot slutten, men fra oktober til mars, hadde vi utrolig god rutine på promotering, og vi var aldri under 20 stk totalt, takket være promoteringen vår. Dessverre har vi en svakhet som veier mer enn styrken vår, og det 
er mangel på iver. Ungdommen i St. Svithun, må bli sendt på leir, slik at de skal forstå hva slags arbeid vi driver med, og hvorfor vi driver med den. Jeg (Luis Alfonso Pirela) trer av etter 4 år som lederen for Svitung, og jeg er utrolig spent for å se 
hvordan Svitung løser sine utfordringer i året som kommer.

Aquinas - St. Svithuns unge voksne

Aquinas har i år prøvd å ha aktiviteter én gang i måneden. I høst funket dette bra. De fullførte alle sine aktiviteter, og hadde styre møter med jevne mellomrom for å diskutere og løse problemer og konflikter som oppstod underveis. De starter 
semesteret godt, og avsluttet det godt. I januar hadde styret et planleggingsmøte hvor de la rede til alle aktiviteter som skulle skje på våren fram til juni. Denne gangen laget de også brosjyrer, og prøvde seg på plakater. Men dette var ikke 
bærekraftig. Etterhvert som året gikk, begynte styret gradvis å nedprioritere Aquinas. Noe som førte til at aktiviteter ikke ble promotert, og deretter måtte avlyses. Aquinas har sett bedre år i sin tid, men dette betyr ikke at den er dø, for det er 
den langt ifra. I høst venter det flere spennende aktiviteter, som vil forme våre unge voksne og bringe dem sammen i Kristus. Dette gleder vi oss til!

Bergen - BUK (Tekst skrevet av Thor Emmanuel - leder av BUK)

Siden starten av året så har BUK gjennomgått store forandringer, f.eks. valg av nytt styre. Dette sørget for at eldre styremedlemmer som ikke kan prioritere BUK lengre kan trå av og gi plass til yngre og mer engasjerte ungdommer. Dette har hjulpet 
mye med effektivitet når det gjelder samlinger hvor ting må bli gjort klart før folk kommer, som filmkvelder. Vi har prøvd å holde oss til med 2 samlinger i måneden der antallet som kommer varier fra fem til 15-20, men vi sliter med å få til større 
arrangementer som leir på St. Olav retrettsenter i Voss og utflukt til steder som klatrepark. Det kan grunne til at vi ikke har erfaring med dette, har for få 18+ tilgjengelig i styret og energien til styremedlemmene som har travle hverdager.

Det har vært et problem med lokalet vi holder oss til, der vi fikk streng beskjed at vi ikke kan ha samlinger uten meg som er «kontaktperson». Det er såpass forståelig, men har ført til noen samlinger som ikke ble gjennomført på grunn av at jeg var 
utplassert ute i bedrift i sammenheng med skolearbeid. Til AA i fjor hadde vi en samling der vi pyntet pepperkaker med medlemmene og solgte søndagen etter messen. Alt ble solgt! Til etter sommeren vil jeg gi meg som leder. Mitt personlige liv 
og det nye skoleåret kommer til å kreve mer av tiden min. Jeg sier ikke at jeg kommer til å forsvinne fra BUK, men jeg vet de t er noen som kan gjøre en bedre jobb en meg. Derfor kommer jeg til å spørre distriktsrepresentanten med hjelp til å 
avholde nytt styrevalg.

Distrikt Vest

Alt i alt i distriktet, så kan jeg trygt si som representant at dette er det mest aktive året vi har hatt i distriktet på fle re år. Uavhengig av våre utfordringer har vi gjort alt fra overnattinger i menigheten, til pepperkake salg for adventsaksjonen, og ikke 
minst klarte vi å få til et meget suksessfullt distrikt treff! Kommunikasjonen mellom distriktsrep og distriktsvara i år, har vært utmerket. Vi satt oss mål, og vi gjennomførte. Vi hadde mål på tvers av distriktene, og selv omikke alt gikk etter planen, 
så kom vi oss gjennom det, og sitter med positiv erfaring fra hva vi fikk til. Det som ikke ble gjort får bli, dermed kan jeg for første gang som distrikt representant, si; “Me klarte det”



Credimus

Credimus har det siste året gått inn i en ny periode. Redaktøren ble i november ferdig med 
sin mammapermisjon og begynte i ny fulltidsjobb som journalist. Hun er veldig takknemlig 
for erfaringen bladet har gitt henne, og som er veldig relevant for arbeidet. Credimus-
redaksjonen klarte å fullføre og utgi andre utgave 2022, selv om den ble forsinket både av 
at redaksjonen brukte lengre tid på skriveprosessen og fordi staben publiserte bladet først i 
januar i år, selv om det lå klart i fjor. Utgaven handlet om Kirken og kirkens liv. Allerede 
under arbeidet med denne utgaven var redaktøren i tankeprosess om tiden fremover: 
småbarn og fulltidsjobb er vanskelig å forene med redaksjonelt arbeid på siden og med 
forpliktende helger. Marta Wade har vært redaktør for Credimus siden 2019 og har en stor 
kjærlighet for bladet. Hun er takknemlig for å kunne formidle og tjene Kirken og ikke minst 
jobbe sammen med mennesker som elsker Kirken og skriver veldig godt. Credimus skal i 
utgangspunktet utgi to nummer i år, men vi har ikke klart å lage vår-utgaven så langt. På 
nyåret måtte redaktøren gi beskjed om at hun ikke kan fortsette å ha ansvaret for Credimus
og ønsker å gi det videre til noen som også har en kjærlighet for arbeidet og for Kirken. 
Hun vil veldig gjerne bidra med å finne en riktig person og håper at arbeidet fortsetter å 
bære frukter.



Arken

Arken som er NUKs blad for de yngste har gleden av å presentere våre nye maskoter, Mirap
og Noah! Det siste året har bladet holdt flere konkurranser, der i blant en maskot-
tegnekonkurranse. Etter debatt og avstemning kom vi frem til to vinnere. Disse vil bli 
presentert i de neste bladene. Som vanlig gir Arken ut blader med et bestemt tema. I 
"Dyrenes verden" har vi har sett på dyrenes rolle og symbolikken de bærer. Dyrene har i 
lang tid vært med på å forme troen vår. Til jul er det vanlig å motta gaver, så det valgte 
temaet var "takknemlighet". Og denne våren ble bladet "påskemysterier" utgitt. Hvor vi 
gikk dypere inn på påskens sanne betydning, og andre artige mysterier. Den siste tiden har 
Arken fått flere nye bidragsytere. I samarbeid med LTU har aspiranter bidratt med flere 
ulike artikler. Dem har utført intervjuer, spørreundersøkelser og meningsmåling på de 
forskjellige leirene. Arken er også heldig med å få utviklet samarbeid med Kateketisk Senter 
i OKB. Redaksjonen har også fått noen nye medlemmer. Vi ønsker dem alle hjertelig 
velkommen og ser frem til nye blad, nye samarbeid og nye bidragsytere det kommende 
året.



MUT

Høsten 2022 var preget av velkjente, men viktige oppgaver, inkludert promoteringen for det nye HS, 
adventsaksjonen, og ulike NUK-arrangementer. Vi deltok i prosjektet "countdown" for å feire NUKs
75-års jubileum, og arrangerte en workshop for videreutvikling av vår kompetanse innen 
redigeringsprogrammer.

Etter LS Høst opplevde vi en lederskifte, der nestlederen trådte inn som ny leder. Vi innså behovet 
for å fokusere på medlemsrekruttering for å sikre et mer bærekraftig utvalg. Vi brukte tiden mellom 
LS Høst og LS Vinter til å snakke varmt om MUT og jobben vi gjør ved forskjellige sentrale NUK-
arrangementer. Dette resulterte i en bemerkelsesverdig økning i medlemskap, noe som 
understreker viktigheten av nettverksbygging i NUK.

For å styrke samholdet innad i utvalget, arrangerte vi en helg med workshop og teambuilding i 
Trondheim i januar 2023. Her lærte vi mer om Adobe-programvare og innholdsproduksjon. Vi har 
også jobbet tettere med staben for å promotere de forskjellige arrangementene og deling av 
medieinnhold på diverse sosiale medieplattformene.

Nye folk i utvalget har brakt nytt liv og engasjement til utvalgsmøtene, noe som har resultert i en ny 
bølge av ideer. Vi ser frem til å realisere disse i løpet av høsten og vinteren 2023, samt tidlig i 2024. 
Vi kommer til å fortsette med de faste oppgavene våre, men vi er også ivrige etter å utforske nye og 
friske ideer for å stimulere utvalget til å jobbe mer innovativt i den kommende perioden.



18+

Vi i utvalget ser tilbake på et år med vellykket virksomhet.

Om høsten organiserte vi retrett i Bodø, hvor deltagere fikk delta i Kirkens liturgiske liv, dele måltider og hyggelige samta ler, og dessuten få gått tur eller 
besøkt luftfartsmuseet. Sogneprest p. Reidar Voiths foredrag om kall var lærerike og tankevekkende. Vi ble slått av menighetens varme velkomst, 
spesielt fra dominikanersøstrene der. Mange fikk også se nordlys for første gang, og vi kom i avisen!

Til våren bar det ikke nord-, men vestover, med temahelg om St. Svithun og kallet til hellighet, i menigheten i Stavanger. Programmet bød på foredrag, 
måltider og – mest oppsiktsvekkende – tur til Utstein kloster, Norges eneste bevarte middelalderkloster.

Det mest unike med i år er likevel at vi iverksatte et arbeid med SUK og DUK om å avholde en nordisk helg i Trondheim, den første på over fem år. Dette 
blir en pilot for å teste samarbeidet, og blir forhåpentligvis spiren til tettere samarbeid. 

18+-utvalget fortsetter å spille en viktig rolle for NUK, i at arrangementene våre lar unge treffes, ikke til lek, men for å modnes i troen sammen med 
jevnaldrende, så de trygt forankret kan møte livet fremfor dem. Den særegne stilen, med vekt på Kirkens felles bønn og undervisning i åndelige temaer, 
er vesentlig for å oppnå NUKs mål om å lære unge mennesker å bli helgener, midt i en forvirret og forvirrende tid.

Vi takker Gud for det utvalget har utrettet i år, og overgir også neste år i Hans varetekt.



KUT

Det siste året for KUT har vært svært innholdsrikt, til tross for diverse utfordringer. Adventsaksjonehelgen
måtte igjen bli avlyst på grunn av for få deltakere. Til gjengjeld for dette ble det holdt en informativ dag hos 
Caritas, der Alexander Golding og Sunniva Fongen snakket litt om engasjement og kirkens sosiallære. To 
representanter fra Uganda, en fra Caritas Uganda og en fra Hauge Aqua, snakket over zoom om helt 
konkrete ting de jobber med i Uganda, og hvordan pengene hjelper dem med å utdanne ungdom og unge 
voksne. Som en avslutning på dagen ble alle som deltok invitert på gratis middag i byen, og en runde 
minigolf.

KUT laget også en svært underholdende og variert adventsaksjonskalender, med konkurranser, sanger, 
utfordringer og fakta om Uganda. Vi har aldri sett et slikt engasjement på sosiale medier som i fjor!

Som vanlig ble det utformet diverse materialer, og en oppdatert nettside. Vi hadde i tillegg litt flere 
barnevennlige innslag i adventsaksjonsheftet enn det tidligere nummere har hatt. Barna må jo også få vite 
om adventsaksjonen.

Under fjorårets aksjon så vi masse engasjement, og med deres hjelp klarte vi å samle inn 422 176 kr!

Det er ca. 50 000 mer enn i fjor!

Vi håper å se et like stort engasjement til årets adventsaksjon som går til: Sri Lanka <3

Hjertelig hilsen
Sunniva Fongen
Leder i KUT



Ungdomsleir
50 spente deltakere møtte opp på årets ungdomsleir. Leiren var fullstappet med aktivitet, god mat og interaktive 

temaøkter. Tema for leiren var "Frykt ikke Gud". Og gjennom øktene skulle ungdommen få inspirasjon, mot og håp. De fikk 
bla. høre om ulike helgeners første møte med Gud, men også hvordan de kan gå ut i verden som stolte katolikker.

Flere startet dagen sin med forfriskende morgenbad. Og utover dagen hadde vi aktivitetsgrupper, leker ute og 
kveldsunderholdning. Aktivitetsgruppene var spa, sport, spill, baking, DIY, diskusjon, dans, leiravis og "surprise"-gruppe. 

Fellesaktivitetene har vært fysiske, krevende og mentalt utfordrende. Det var quiz mot lederne (hvor ungdommen vant), 17. 
Mai leker, Mesternes mester, Rød&blå og Sommer-OL. Vi har også kost oss med Beat4beat, Speed-date, Katolske talenter, 
film, og bål med allsang og marshmallows.

Temafesten var fortryllende, da alle var invitert til en magisk aften i Harry Potters verden. Her måtte de også løse et 

morderiske gåte, hvor skurken uheldigvis kom seg unna.Deltakerne fikk også utført leirknuter og mye sprell ved måltidene. 
Det kom også uventet besøk fra "snuserne", hvor de lærte oss å holde leirstedet rent. Den siste kvelden fikk vi 3-retters 
middag, masse underholdning til maten og innslag fra dansegruppa. Kvelden fortsatte med dansefest og sang.

Ungdommene har vist styrke, utholdenhet, ståpåvilje, og vennskap. For dagene som gikk har de blitt modigere og tøffere, 

med Gud i hjerte. ❤️

Takk for årets ungdomsleir!



Påske+
Årets Påske+ ble holdt på det magiske leirstedet Mariaholm den 02.04 til 09.04. Det var totalt 48 deltakere som møtte 

opp, spente på hva som ville skje de neste syv dagene. Vi fikk samlet et fantastisk lederteam med ledere fra hele 

landet, som gjorde leiren til et minne for livet for deltakerne.

Temaet for leiren var selvkontroll. Dessverre i livet er det mange vanskelige valg man må ta. Vi ønsket å veilede 

deltakerne om å ta de riktige valgene og informere dem om at det er lov å ta feil. For som alle andre katolikker så 

synder vi. Ingen av oss er perfekte. Temaøktene lederne hadde for dem var utrolig fine. Takket være ledere som åpnet 

seg for dem så var det nok noen deltakere som endte med noen tårer i øynene.

Vi hadde en god variasjon av aktiviteter som lederne hadde satt i stand, som blant annet speed date, bananleken og 

gameshow som ble en stor HIT. Utenom disse aktivitetene hadde vi aktivitetsgrupper og et program som holdt 

deltakerne i bevegelse. Vi var heldige som fikk med oss en veldig engasjert prest (p. Ole Martin) som holdt pater 

prater og fikk svart på alle spørsmålene som ungdommene hadde rundt vår tro.

Denne leiren har så utrolig mange fine øyeblikk som jeg ikke får skrevet ned her, dessverre. Samholdet til deltakerne 

var noe helt unikt som jeg aldri har sett før. De tok vare på hverandre og viste kjærlighet. Takk for en fantastisk leir, 

kjære deltakere og ledere.



Familieleir

Årets familieleir gikk av stabelen på Mariaholm, 20.-23. juli. Med seks 
familier, én prest, én kokk og fire ledere, ble det en godt 
sammensveiset gjeng. Det var en god blanding av vante NUK-familier 
og helt nye ansikt. Lederne organiserte leker og aktiviteter for barna, 
mens foreldre fikk fred og ro til å ta en kopp kaffe og bli bedre kjent 
med hverandre. p. Andreas, som leirprest, bidro til gode temaøkter for 
både store og små, og gode messer hvor barna fikk bidratt med både 
lesing, ministrering og sang.

Ved avreise utbrøt en av fedrene av familieleir måtte bli en tradisjon –
noe vi i NUK støtter helt og holdent! Vi gleder oss allerede til neste år!



Pilegrimstur
Årets pilegrimstur startet i Levanger hvor vi begynte reisen med å overnatte i St.Torfinn menighet. Vi var et herlig reisefølge på 18 pilegrimer.

Årets pilegrimstur har vært spennende og lærerikt om Olav den hellige. Vi har hatt åndelig påfyll med daglig messe, tidebønn og rosenkrans. Under 
turen har Messen vært et særlig høydepunkt hver dag for pilegrimene, da vi har hatt en del omvisninger i ulike kirker og kape ll som Alstadhaug kirke, 
Ekne kirke, Logtun kirke, Skatval kirke, Værnes kirke, og Lånke kirke.

Under reisen besøkte vi Steinvikholm slott og feiret en minnerik messe med hellige Olavs relikvie. I et historisk perspektiv så hadde skrinet til St. 
Olav blitt oppbevart der. Videre reiste vi mot Tautra hvor vi deltok i tidebønner med søstrene. Mot slutten av reisen ble vi møtt med en stor gjestfrihet 
av Frøydis og Louis de Damas på Brennmoen Gård, der det ventet både rikelig og god mat på pilegrimene. Der fikk vi omvisning på gården og et 

innblikk i hvordan man kan leve et annerledes og rikt velsignet liv som katolsk familie. Dagen etter ble det feiret tradisjonelt latinsk messe og 
pilegrimene fikk gleden av katekese med biskop Erik på Elvran kapell.

I Trondheim deltok pilegrimene på Olsok-programmet til stiftet. Det var en særlig velsignelse i år under olsokfeiringenat vi fikk delta i diakon Florian 
Pletchers diakonvielse på Stiklestad. I tillegg fikk vi ta del i den årlige, storslåtte høymessen i Nidarosdomen. Til sist ble helgen rundet av med 
omvisning hos cisterciensermunkene ved Munkeby kloster. Der fikk vi se klosterets nye bygg og smake på munkenes egenproduserte ost.

Vi er takknemlige for den reisen vi har fått ta del i, både åndelig og fysisk.

Hellige Olav, be for oss.

Skrev av Ngoc Hoang Vu og Marion Spæren



Barneleir Øst 2023
Før leiren startet, dro 11 av lederne til Sverige for en gøyal og hyggelig handletur og overnattet i Mariaholm. 
Lederne var da klare for å ta imot deltakerne, mens resterende møtte dem allerede ved NUK-kontoret. Denne 
leiren skulle være litt ekstra spesiell, siden de aller fleste lederne var førstegangsledere. 43 spente deltakerne 
møtte opp og med 3 kokker, 2 aspiranter, selveste Pater Josef og 9 ledere var vi totalt 58 på leir!

Temaet for leiren var «Leve i Guds kjærlighet». Det er ikke alle som innser at alt vi gjør og opplever har noe 
med hvor mye kjærlighet Gud gir oss daglig. Dette var noe lederne ville vise barna gjennom gøyale aktiviteter, 
fine morgen- og aftenbønner, interessante temaøkter, messer med gode prekener og også fritiden. Vi hadde 
leirknuter som ble skikkelig populært blant deltakerne, for da kunne de vise stolt hvor mange knuter de 
gjennomførte, ved å vise hvor mange klistremerker de hadde på navneskiltene deres. Spoiler: Vi slet med å se 
navnene deres etter 2 dager! Favoritt-aktivitetene var nok Rød og Blå, der leirsjefen aldri hadde sett så mange 
løpende små barn i full fart, men også ledere! Amazing – race, der barna faktisk kunne spise så mye is de klarte 
og vinnerne var svært imponerte av laget sitt. Og temafesten, der barna fritt kunne velge hvilken stue de ville 
være, fordi lederne hadde satt opp masse kule og forskjellige aktiviteter i hver stue! Bading i fritiden var nok 
favoritten av alle blant de fleste deltakerne som var villig til å bade uansett tid på dagen og flere ganger i uka!

Lederne kom ut av leiren med nye armbånd fra deltakerne og svært gode minner. Siden mange var 
førstegangsledere var det veldig fint å høre at noen av dem ville fortsette, men også komme til NUK –
arrangementer som deltakere! Vi er også sikre på at barna fikk nye vennskap, gode minner og jeg håper de 
savner leiren like mye som jeg gjør fortsatt! Tusen takk for en veldig fin leir som jeg sent kommer til å glemme!

Deres leirsjef

Yen Nhi Vu



Påskeleir Skogstad
En ny påske ventet, og Skogstad ble igjen fylt opp av konfirmanter og ledere fra omtrent 
hele landet. Det var en innsats, en tro og en trygghet bare Gud kan gi som preget uken.

Temaet var ‘Og Ordet ble Kjød’, med fokus på Jesus liv gjennom bibelen, relatert til våre liv. 
Temaøktene, alle med personlige preg, berørte tårekanaler og hjerter, og troen ble et 
naturlig samtaleemne gjennom dagene. Vi fikk leve påskens mysterium gjennom bl.a. 
våkenatt, faste, skuespill av korsveien, stillhet, og ikke minst gallafest etter oppstandelsen.

Fotballbanen var snødekt før vi kom, men godt nedtrampet utover uka. Sokker og sko var 
daglig våte av morgengym, sportsturneringer, hunger games, bananlek, og påske- OL. Det 
var kanskje derfor ekstra gøy å samles inne for høy og lavpuls- aktiviteter som speed date 
og temafest mm.

Jeg er nok bare en av mange som blir varm om hjertet av å tenke tilbake på denne uka. Takk 
for minner og vennskap som vil vare lenge <3



Juniorleir, 1-8 Juli, 2023

Årets juniorleir bestod av mange hyggelige stunder, gøye aktiviteter gjennom uken, og 
ikke minst et felleskap i troen. Under leiren hadde vi mange forskjellige aktiviteter i løpet 
av dagen. Vi hadde for eksempel: sportsturnering, rebusløp, gameshow, også nattbad for 
de som ønsket det. I tillegg til dette hadde vi morgen og aftenbønn med sang og bønn, 
også messe hverdag. Leirens tema var hvordan helgener kunne være forbilder for oss i 
vår hverdag, dette ble gjennomført ved å vise til ulike helgener og deres livsfilosofi som 
kunne appellere til forskjellige livstiler. Det var ulike høydepunkt for deltakerne på leiren, 
men for mange så var det leken Hunger Games, for andre var det 80-talls festen, og for 
noen så var det middagen og festen aller siste kveld på leir. Alt i alt så var det en utrolig 
gøy og variert leir, hvor det virket som at mange koste seg og bygget vennskapelige 
bånd, og ikke minst et bånd i troen.



WYD
«Den eneste gangen det er greit å se ned på en person, er når du skal hjelpe dem med å reise seg opp»- Pave Frans, lørdag 
5.august på Campo da Graca, Lisboa
NUK organiserte pilegrimstur til Verdensungdomsdagene i Portugal for 145 deltakere, ledere, søstre, seminarister og 
prester i alderen 16-35 år fra 23.juli til 8.august 2023. I forkant av turen hadde toppteamet flere arbeidshelger og dager 
sammen siden 2021 og deltok på et internasjonalt forberedelsesmøte i Fatima høsten 2022 for alle nasjonale 
koordinatorer. 
Toppteamet arrangerte en forberedelseshelg i Oslo for lederteam, inkludert ordenssøstre, seminarister og geistlige mars 
2023. I etterkant av det holdt gruppeledere infomøter og katekese som sammen med sine deltakere som forberedelser til 
pilegrimsturen alle skulle begå seg utpå.
Pilegrimene reiste 23. og 24.juli til Benedita, Portugal, hvor de tilbragte noen dager sammen «i retrett» for å bli bedre kjent 
med hverandre og gjøre seg klar til de kommende ukene på tur sammen. Det ble feiret daglige messer, besøk av lokale 
severdigheter og en halvdagstur til Fatima. 
Videre reiste pilegrimene til Abrantes, Portugal for å bli vertet opp av menighetene og sognefolket der. I løpet av de fem 
dagene vi tilbragte der fikk pilgrimene oppleve portugisisk gjestfrihet, kultur, trosliv og familieliv. 
Siste uken på tur reiste alle inn til Lisboa med tog. Der ble de innlosjert med de nødvendige fasilitetene på en barneskole 
for å kunne nyte mest mulig av festivalprogrammet i hovedstaden. Pilgrimene deltok på de sentrale arrangementene i 
sentrum med paven, men de fikk også mulighet til å dra på kirkevandring, delta på foredrag, ulike typer treff, nordisk 
sakramentsandakt. Det ble også arrangert tre katekesemorgener i samarbeid med biskop Erik Varden. Til slutt deltok 
pilegrimene på vigilie og pavemesse på Campo da Graca med 1.5 millioner pilegrimer – med samme reise og mål som dem 
selv.



Vestlandsleir

Vestlandsleir 2023
Årets vestlandsleir var ulik noen andre vestlandsleirer. Vi var en deltaker gjeng på kun 23 stk og et 

lederteam på rundt 11 st. Dette gjorde selvfølgelig noe med atmosfæren. Det at vi i år var så få, tillot oss 

å bli kjent med hverandre på et litt mer personlig nivå, enn bare deltaker til leder. Det var store 

aldersforskjeller blant deltakerne, men dette var ikke et problem. For store lekte med de små, og de små 

med de store. Denne komforten deltakerne hadde mellom hverandre, gjorde at vi ledere også kunne 

slappe av, og ikke trengte å gi 100% hele tiden. Det var helt utrolig, å se hvor mye deltakerne brydde 

seg om hverandre. Hver gang noen av deltakerne eller lederne skulle dra hjem, så klenget alle seg på 

den/de som skulle dra og holdt dem igjen så lenge som mulig. Enda finere var å se hvordan de trøstet 

hverandre etter at deltakerne/ lederne dro, de var som søsken. “Leiren er som en familie” sa en av de 

yngste deltakerne. For han var det som at vi alle kjente hverandre fra før, men han visste ikke hvorfor 

han følte det sånn. Svaret er at i kirken er vi én familie.
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